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Till Storvreta IK årsmöte 25 april 2022

Motion
Ansökan om att återstarta bordtennissektionen inom Storvreta IK

Bakgrund
Bordtennissektionen inom Storvreta IK har varit vilande i mer än 10 år. Vi har nu noterat ett
intresse bland barn och ungdomar i Storvreta för att spela bordtennis. Vi vill kunna erbjuda
träning i närområdet under organiserade former. Vi anser därför att tiden är mogen för att
återstarta bordtennissektionen inom Storvreta IK.

Ekonomi
Att återstarta bordtennissektionen kommer innebära en större initial kostnad för inköp av
bord. Vi planerar att initialt införskaffa 4-5 begagnade bord. Inkomster kommer förutom
medlemsavgifter även vara en träningsavgift som sektionsstyrelsen tillsammans med
huvudstyrelsen beslutar om. Då både lokalyta och antalet ledare är en begränsande faktor
så bedömer vi att initialt kunna erbjuda träning för 24 barn (3 barn x 4 bord x 2 grupper).

Lokal
Då bordtennis kräver relativt stor yta per spelare och det dessutom krävs någon typ av
förrådsutrymme för förvaring av borden mellan träningstillfällen är urvalet av lokaler i
Storvreta litet. GP-salen har tidigare använts för bordtennisträning och vi tror att denna är
det just nu bästa alternativet trots den begränsade ytan.
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Förslag till beslut
Jag yrkar att:

● Huvudstyrelsen i Storvreta IK beviljar motionen om att återstarta bordtennissektionen
inom Storvreta IK.

● Huvudstyrelsen i Storvreta IK beviljar bordtennissektionen medel för nödvändiga
inköp.

● Huvudstyrelsen i Storvreta IK upplåter GP-salen för bordtennissektionens träningar.
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